
KARDEŞ ODAMIZ VAN TİCARET BORSASI İLE        
ODAMIZDA İÇ TETKİK YAPILDI. 

2013 Yılında Kardeş Oda Protokolü imzaladığımız Van 
Ticaret Borsası ile faaliyetlerimiz devam ediyor. 
Hizmet kalitemizi daha fazla arttırmak için 
Akreditasyon çalışmaları ve Kalite Yönetim Sistemi 
çerçevesinde odamızda İç Tetkik yapıldı. Bu 
bağlamda, 2017 yılında Van Ticaret Borsası 
tarafından düzenlenen ISO 9001 baş denetçilik 
eğitimlerini tamamlayan kurum içi iç denetim 
yetkinliğine sahip olan Odamız Genel Sekreteri Melek 
MENGEŞ ile Vantb Genel Sekreteri Tarkan GÜVEN, İç 
Denetim çalışmalarını gerçekleştirdiler. 
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İŞ-KUR ODAMIZDA ENGELLİLERE VE 
MAHKUMLARA YÖNELİK HİBE PROGRAMI 
KAPSAMINDA BİLGİLENDİRME YAPTI. 

İş-Kur Engelliler ve Mahkumlara yönelik olan 
hibe destek programı kapsamında projesini 
sunmuş olan Yüksekovalılara odamız toplantı 
salonunda bilgilendirme yaptı. 
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Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Ziyareti 

Odamız Yönetim Kurulu Üyeleri, Bilim Sanayi ve 
Teknoloji Bakanı Sayın Faruk ÖZLÜ'yü 
makamında ziyaret ederek, Yüksekova Organize 
Sanayi Bölgesi çalışmalarımız kapsamında 
hazırladığımız, yer tahsisi ön çalışma raporunu 
sundular. 
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Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde düzenlenen Milli İstihdam Seferberliği Ödül Töreni'ne Yönetim 
Kurulu Başkanımız, Yönetim Kurulu Üyelerimiz ve Genel Sekreterimiz katıldılar. Yönetim 
Kurulu Başkanımız Salih ÖZDEMİR, Cumhurbaşkanı Sn. Recep Tayyip ERDOĞAN'a, 
Yüksekovamızın il olma sözünü tekrar hatırlattı. 

Yüksekova’nın İl Olma Sürecine Katkımız 



Yönetim Kurulu Başkanımız ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz, İç İşleri Bakanı Sn. Süleyman 
SOYLU'yu makamında ziyaret ettiler. Ziyaret kapsamında, mücbir sebepten dolayı gerçek 
usuldeki tüccar ve esnaflarımızın gördüğü zarar- ziyanın karşılanmasına yönelik olarak, yapılacak 
maddi yardım konusunu görüştüler. Önümüzde ki dönemde ödemelerin gerçekleşmesi için 
gerekli çalışmaların yapılacağı bildirildi. 
 

ODAMIZIN İÇ İŞLERİ BAKANLIĞINI ZİYARETİ 
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Yönetim Kurulu, Meclis Kurulu ve çalışanlarımız 
ile Geleneksel Yıl Sonu Yemeğinde buluştuk. 
2017'nin değerlendirilmesinin yapıldığı 
yemekte, 2018 için güzel temennilerde 
bulunuldu. 

2017 YIL SONU YEMEĞİNDE BULUŞTUK 

http://yuksekovatso.org.tr/Medya/Bas%C4%B1ndaBiz/Haberler/tabid/16142/articleType/ArticleView/articleId/19406/2017-YIL-SONU-YEMEGINDE-BULUSTUK.aspx


YIL SONU DEĞERLENDİRMESİ YAPTIK.. 

Ulusal ve yerel basın mensuplarıyla 2017 yılı, yıl 
sonu değerlendirmesi yaptık. Değerlendirmede 
konuşan Yönetim Kurulu Başkanımız Salih 
Özdemir 2017 yılındaki faaliyetlerimiz hakkında 
genel bir değerlendirme yaptı. Ardından 
önümüzde ki dönemde yapacağımız 
faaliyetlerimiz hakkında bilgilendirme yaptı. 
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